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В настоящее время наблюдается развитие электронной коммерции, воз-
можность снижения стоимости услуг по переводу, возможность осущест-
влять платежи анонимно, а также устранение пробелов в законодательстве 
в отношении правового регулирования используемых уже несколько лет но-
вых технологий — платежных приложений, платежных сервисов и т.п. Автор 
статьи излагает, как «виртуализация» национальной платежной системы за-
трагивает все виды платежных услуг и в чем она проявляется применитель-
но к услуге по приему платежей, услуге почтового перевода и услуге по пере-
воду денежных средств. Особое внимание уделено деятельности платежных 
систем и организации механизма удаленных платежей.
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KHOMENKO E.G. ON VIRTUALIZATION OF PAYMENT SERVICES  
IN THE RUSSIAN NATIONAL PAYMENT SYSTEM

Currently, there is a development of e-Commerce, the possibility of re-
ducing the cost of transfer services, the ability to make payments anony-
mously, as well as the elimination of gaps in legislation regarding the le-
gal regulation of new technologies used for several years — payment ap-
plications, payment services, etc. The author of the article describes how 
the “virtualization” of the national payment system affects all types of 
payment services and how it manifests itself in relation to the payment 
acceptance service, postal transfer service and money transfer service. 
Special attention is paid to the activities of payment systems and the or-
ganization of the remote payment mechanism.
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